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大兴区九年级第二学期期末练习 

初三英语参考答案及评分标准 
 

第一部分 

一、单项填空 

1. C 2. A 3. C  4. B 

5. D 6. B 7. A 8. D 

9. A 10. B 11. D 12. C 

二、完形填空 

13.B 14.A 15.C 16.C  

17.D 18.A 19.B 20.D 

三、阅读理解 

21.A  22.C 23.B 24.D 25.B 

26.D 27.C 28.A 29.C 30.A 

31.D 32.D 33.B  

第二部分 

四、阅读表达       

34. They learned in their communities. / In their communities. 

35. They spent about a month on the guidebook. / About a month. 

36. They liked to read the part of “How to use WeChat” best of all. 

37. 略。 

五、文段表达 

38.参考范文： 

题目① 

Dear Chris,  

     I’m glad to know that you’re interested in traditional Chinese culture. There are 

different kinds of activities inheriting traditional Chinese culture. Museums and communities 

often hold public shows for people. Students in our school usually enjoy traditional culture 

activities which are welcomed by both teachers and students. For example, on Dragon Boat 

Festival, we often make zongzi together. 
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As for me, I’m a big fan of paper cutting. I usually go to the library to search for the books 

on it. I have used scissors to cut the folded paper into simple shapes of animals or plants. I’ve 

taken part in paper cutting shows to experience the spirits of traditional Chinse culture. At 

school, I often share them with my classmates. In this way, I’ve helped to pass down the skills 

of making paper cutting and push forward the development of traditional Chinese culture. 

      Please feel free to ask for more information.  

Yours, 

Li Hua 

题目② 

It is important for us to face the challenges in our lives. When our English festival is   

coming, I try my best to take part in a speech competition and give a speech in front of all the 

students. It is such a big challenge for me because I am too shy to talk in public. I realize it is 

a good chance to overcome my shyness. I practice my speech at home over and over again. I 

also ask my parents for help. 

Thanks to my effort, I win the first prize. From this experience, I have learned that facing 

challenges is a good way to improve myself. As long as we face them bravely, we will get 

more than what we have expected and make great progress. 

文段表达评分标准： 

第一档：（10—9 分） 

            完全符合题目要求，观点正确，要点齐全。句式多样，词汇丰富。语言准确，

语意连贯，表达清楚，具有逻辑性。 

第二档：（8—6 分） 

        基本符合题目要求，观点正确，要点齐全。语法结构和词汇基本满足文章需要。

语言基本通顺，语意基本连贯，表达基本清楚。虽然有少量语言错误，但不影

响整体理解。 

第三档：（5—4 分）  

        部分内容符合题目要求，要点不齐全。语法结构和词汇错误较多，语言不通顺，

表达不够清楚，影响整体理解。 

第四档：（3—0 分） 

        与题目有关的内容不多，只是简单拼凑词语，所写内容难以理解。 



专注北京高中升学

咨询热线：010-5751 5980官方微信公众号：bjgkzx

官方网站：www.gaokzx.com 微信客服：gaokzx2018

关于我们

北京高考在线创办于 2014 年，隶属于北京太星网络科技有限公司，是北京地区极具影

响力的中学升学服务平台。主营业务涵盖：北京新高考、高中生涯规划、志愿填报、强基计

划、综合评价招生和学科竞赛等。

北京高考在线旗下拥有网站门户、微信公众平台等全媒体矩阵生态平台。平台活跃用户

40W+，网站年度流量数千万量级。用户群体立足于北京，辐射全国 31 省市。

北京高考在线平台一直秉承‘’精益求精、专业严谨‘’的建设理念，不断探索“K12

教育+互联网+大数据”的运营模式，尝试基于大数据理论为广大中学和家长提供新鲜的高

考资讯、专业的高考政策解读、科学的升学规划等，为广大高校、中学和教科研单位提供“衔

接和桥梁纽带”作用。

平台自创办以来，为众多重点大学发现和推荐优秀生源，和北京近百所中学达成合作关

系，累计举办线上线下升学公益讲座数百场，帮助数十万考生顺利通过考入理想大学，在家

长、考生、中学和社会各界具有广泛的口碑影响力

未来，北京高考在线平台将立足于北京新高考改革，基于对北京高考政策研究及北京高

校资源优势，更好的服务全国高中家长和学生。

http://www.gaokzx.com
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